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Abstract (en)
The frame has a lateral post (1), a central post, and upper and lower cross members for defining a glazing receiving volume. Exterior glazing beads
(11) are respectively mounted on the posts or the cross members to maintain a glazing by an exterior face of the frame. Each bead has a mounting
base (12) that is fixed in a position on a section by a support (15). The section has a groove whose side is defined by a rail, and the support is
screwed in the rail. A longitudinal stiffening element is oriented along a longitudinal direction of one of the posts.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un cadre pour panneau à vitrage comportant deux montants (1,2) et deux traverses (4,5) délimitant un volume
de réception d'un vitrage (6), le cadre présentant une face à exposer vers l'extérieur d'un bâtiment et une face à exposer vers l'intérieur du
bâtiment caractérisé par le fait qu'il comporte deux parcloses extérieures (11) chacune montée sur un montant (1,2) ou chacune montée sur une
traverse (4,5) et configurées pour maintenir le vitrage (6) par la face extérieure. L'invention trouvera son application aux ouvrants de menuiserie en
aluminium.
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